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08-01-2013 

Ejendomskontoret, Bybjerget 

Møde indkaldt af: Peter Von der Fehr (PF) Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Ansvarlig for udstyr:  Referent:  

Ordstyrer: PF   

Deltagere:  

Peter Von Der Fehr (PF), Susanne Petersen (SP), Susanne Kruse (SK), Pia Nielsen (PN), Annelise 
Ørnbo (AØ), Ejd.mester Bjarne Karlkvist (BK) 

Referat 

 

Punkt på dagsorden Information fra ejendomskontoret 

Diskussion/beslutning:  

BK orienterede om: 

 Arbejder i Bybjerget 

 Hvor langt vi er med parkeringsordning 

 Hvordan det går med lejekontrakten i SFO’en 

 .. og diverse. 

 

Punkt på dagsorden Bestyrelsens igangværende arbejder   

Diskussion/beslutning:  

PF orienterede om hvad bestyrelsen skal koncentrere sig om i den kommende tid. Der er gang i 
mange ting, bl.a.: 

 Komfurer 

 Parkeringsordning 

 Badeværelser 

 Årets aktiviteter 

 ..og div. 

 

Punkt på dagsorden  Parkering 

Diskussion/beslutning:  

Der er opstart på parkeringsordning. Den skulle gerne starte 1. marts 2013. 

Punkt på dagsorden Affaldssortering 

Diskussion/beslutning:  

Det blev besluttet at lige se det an, da der hersker stor forvirring om hvordan det hele skal gribes an 
fra RK. Vi vil gerne have et møde med RK for at vide, hvad de har at tilbyde af affaldssystemer. 

 

 



Punkt på dagsorden Udskiftning af komfurer 

Diskussion/beslutning:  

Det blev besluttet, at vi tager et møde med Bolind, hvor de vil fremvise forskellige modeller. Der 
skal vælges 3 modeller. 

Der findes en dato – 18-02-2013. 

 

Punkt på dagsorden Selskabslokalet 

Diskussion/beslutning:  

Der er sat penge af til at renovere/opdatere selskabslokalet.  

 Der skal indkøbes et system som er kompatibelt, så bakkerne følger med hele vejen fra 
opvask til opmagasinering i skabe. 

 Gulvet skal poleres op.  

 Nye opvaskemaskiner. Det er det, der skal prioriteres. 

 Komfuret i selskabslokalet er i stykker så det blev besluttet, at udskifte det. 

 Bjarne skal se på komfurmodeller. 

 

Punkt på dagsorden Badeværelser 

Diskussion/beslutning:  

Det blev besluttet, at vi skal have præciseret hvad det er, vi vil have tilbud på, da oplægget fra 
TVEDE ikke var det, som vi ønskede. 

Punkt på dagsorden Grønthandler 

Diskussion/beslutning:  

Bestyrelsen kikkede ned til grønthandleren for at se hvordan det nye lokale vil blive placeret, og 
hvordan det går med deres Smiley ordning.  
Det blev besluttet at grønthandleren kan gå videre med salg af de to produkter, som der er givet 
tilladelse til. 
 

Punkt på dagsorden Loppemarked 

Diskussion/beslutning:  

Loppemarkedet vil blive afholdt 2. weekend i juni. Der skal fokuseres på at involvere butikkerne på 
bytorvet. 

Annoncer i Rødovre Lokalnyt, arrangere skiltning på Tårnvej, Invitation 

Særlige bemærkninger/ Evt.: 

 PF orienterede om div. møde-/kursusdatoer. Der vil blive meldt tilbage.        

 

 


